
 
 

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania, Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwość 

 
 

    Poznań, 26 maja 2020 r. 

 
 

INTERPELACJA  

 

 

Dotyczy: modernizacji ul. Dębickiej. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Kilka miesięcy temu zwracałem się z wnioskiem o podjęcie stosownych działań na ul. 

Dębickiej. Wskazywałem na problem z jakim borykają się mieszkańcy domków (nadmierna prędkość 

pojazdów, kurz, hałas, dojazd do „domu weselnego” itd.).  

 Czy w powyższych sprawach podjęto stosowne działania? Czy problemy mieszkańców 

uda się w najbliższym czasie rozwiązać? Czy będzie możliwe wykonanie stosownych prac 

modernizacyjnych na w/w drodze w przyszłym roku? 

 

 

 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 

 


